
Zápis ze schůze Okresní organizace ČSV, o.s.  Litoměřice     
                    konané dne 18.10.2012  v Litoměřicích 
 
adresa  Webu OV ČSV o.s. Litoměřice  :  vcelari-ov-litomerice.webnode.cz 
 
Pozor !  Datum příští schůze OO ČSV  je dne 22.11.2012 a bude se konat v zasedací 
místnosti Kulturního střediska MěÚ Litoměřice  v ulici  Na Valech  č. 2028.  
 
Přítomni :   přítel :  Masopust Jan,  Vlad. Baloun, Slavomír   Pulchart, Štěpán Zdenek,   
                                 Kricnerová  Irena, Douša Václav, Musil Petr, Vladislav Andrš, 
                                 Žaludová Iva,  Ing .Schorm Josef,  Krahulík  Václav,  Prudký J.                   
.  
Omluveni  :      přítel : Ing. Jindra Jan  
 
Zapisovatel :    přítel  : Baloun Vladimír  a př. Prudký J. 
 
Program :    1)    Zahájení schůze, seznámení s programem. 
                      2)    Kontrola usnesení z minulé schůze OO ČSV  
             3)    Informace z teplického aktivu 2012 
                      4)    Informace o Zahradě Čech 2012  
                      5)    Různé 
                      6)    Usnesení a závěr 
 
Ad.  1)     Schůzi Okresní Organizace ČSV (dále jen OO ČSV)  Litoměřice zahájil                    
                předseda Jan Masopust, přivítal  přítomné členy a seznámil je  
                s programem dnešní schůze. 
 
Ad.  2)     Kontrola usnesení z minulé schůze OO ČSV 
                  
                Úkoly z minulé schůze se týkaly především organizace   a účasti členů OO ČSV  
                Litoměřice na expozici včelařství  na výstavě Zahrada  Čech. Vyhodnocení    
                expozice  včelařství  bude samostatným bodem dnešního jednání OO ČSV. 
 
Ad.3)       Informace z teplického včelařského aktivu .                  
           
          -    Včelařský aktiv Ústeckého Kraje se konal  dne 22.9.2012 ve Střední  hotelové  
                škole v Teplicích od 9,00 hodin.  Za OO ČSV se aktivu zúčastnili př. Andrš        
                Vladislav a př. Kricnerová Irena.  
 
          -    V první části bylo řešeno plnění podmínek  týkajících se dotace D-1. Bylo  
                zdůrazněno, že na tuto dotaci mají nárok pouze včelaři, kteří mají  řádnou registraci  
                v evidenci hosp. zvířectva  Hrašťko po Medníkem.  Tato skutečnost  byla již  
                v minulosti zdejší OO ČSV řešena (informace př. Musila z jednání RV ČSV Praha) 
 
          -    V další části byla podána informace veterinářů o zdr.  stavu včelstev. V našem  
                okresu bylo léčeno celkem  3.672 včelstev. Z toho 2.506 jich bylo pod hranicí 3  
                roztočů na včelstvo. Zbytek vykazoval více jak 3 roztoče na včelstvo. Na aktivu  
                bylo zdůrazněno, že je nutno přistupovat zodpovědně k fumigaci a nepodceňovat  
                ani  ostatní   metody léčení (gabon, kyselina mravenčí a pod.) 
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            -  V diskusi  hovořil př. Andrš o poznatcích týkajících se ošetřování zemědělských  
                kultur , kdy dochází k míchání postřiků  označených  jako  včelám neškodných čímž  
                se zvyšuje jejich toxicita  údajně až 500 x .  
                Na toto reagoval  př. Kamler (organizátor teplického aktivu), že je nutno v těchto    
                případech  věc řešit  trestním oznámením, případně přes př. Musila na zasedání RV  
                ČSV. Téměř vždy však nastane důkazní nouze  manipulaci s postřiky lze   
                zemědělcům jen těžko prokázat. 
      
            -  Na schůzi OO ČSV  byl přijat závěr, že př. Andrš svůj diskusní příspěvek  doplní a  
                cestou právnicky RV ČSV  dr. Machové  a za spolupráce s veterináři a  př. Musilem   
                připraví článek do časopisu včelařství. Informace o dalším postupu bude podána na  
                příští schůzi OO ČSV Litoměřice. 
 
 Ad 4 )    Informace o  expozici  včelařství  na Zahradě Čech  2012. 
 
          -   Př. Žaludová  a př. Masopust  seznámili OO ČSV s textem  hodnocení podílu OO            
              ČSV na  expozici včelařství  na výstavě Zahrada Čech 2012 v Litoměřicích , které je  
              určeno  pro Krajský úřad  Ústeckého kraje v souvislosti s vyúčtováním dotace.  
              OO ČSV s předloženou zprávou souhlasí a schvaluje ji. Členové OO ČSV vyslovili  
              zpracovatelům  uznání a doporučili ji zaslat na Úřad Severočeského kraje. 
            
          -  Zpráva bude ve stejném znění zaslána i na RV ČSV Praha. 
            
          -  Př. Musil uvedl, že expozice Včelařství byla včelaři i ostatní veřejností hodnocena  
              kladně.   Kladně byly hodnoceny i odborné přednášky,  o které  byl velký zájem. 
     
          -  Př. Masopust informoval o jednání s novým vedením výstaviště Zahrada Čech. Bylo  
              přislíbeno, že včelařská expozice  bude dále pokračovat  za stejných  finančních  
              podmínek. 
 
          -  Př. Žaludová  uvedla, že  velký úspěch měla přednáška př. Jindry. Dále uvedla, že  
             bude nutno prodloužit čas určený na přednášky. Př. Jindra pro velký počet dotazů  
             přednášku v daném čase nestíhal. 
 
 
 Ad.  5)  R ů z n é 
 
        1)  Př. Masopust zdůraznil, že na presentační listině na přednáškách  je nutno mimo    
             jména uvést  i registrační číslo  chovatele . Toto je jedna z podmínek, aby  
             byly náklady na přednášku formou dotace RV ČSV uhrazeny. 
 
        2)  Př. Masopust navrhuje, aby OO ČSV  zařídil  tisk nových členských průkazů, které  
             již ustředí nebude od příštího roku  zajišťovat. Formu a obsah průkazky  do příští  
             schůze členové  OO ČSV promyslí, své návrhy předloží. Padl návrh, že by se  
             mělo vycházet ze stávajících průkazek.  Součástí průkazky musí být registrační číslo  
             chovatele. 
 



        3)  Př. Masopust navrhuje, aby plán práce OO ČSV byl na rok 2013 zpracován podle  
             stejných  kriterií jako na letošní rok. Schůze OO ČSV budou vždy jednou za měsíc ve  
             čtvrtek od 16.00 hodin.  Vynechány budou měsíce  červenec a prosinec.  Témata  
             budou podobná jako  v letošním roce.  
 
 
        4)  Př. Masopust informoval OO ČSV, že je  předpoklad, že opět v letošním roce bude  
             Krajským úřadem Ústeckého kraje  odsouhlasena dotace pro začínající včelaře. Výše  
            dotace a kritéria pro její získání zatím nejsou známa. K rozhodnutí by mělo dojít  
            v listopadu. 
 
 
 
  Ad.  6)   U s n e s e n í 
 
        1)   OO ČSV  ukládá př. Masopustovi a př. Žaludové  odeslat  schválenou zprávu  o  
               expozici včelařství na výstavě  Zahrada Čech  jako součást vyúčtování dotace na        
               Krajský  úřad Ústeckého kraje.  
 
        2)   OO ČSV ukládá př. Žaludové zpracovat návrh plánu  schůzí OO ČSV na rok 2013,  
               který bude schválen příští schůzí OO ČSV . 
              
 
  Ad. 8)      Závěr   
 
                  Závěr schůze provedl př. Masopust 
 
                     
Jednatel  OO ČSV o.s. Litoměřice                               Předseda  OO ČSV  o.s. Litoměřice                     
 
            Př. Musil  Petr                                                              Př. Masopust  Jan 
 


